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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz azokkal, akik betegségük miatt nem 
kaphatnak védőoltást? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  hatályban  lévő  szabályozás  szerint  a  védettségi  igazolvánnyal  (vagy  annak  elektronikus
változatával)  rendelkezők  többféle  előnyt  élvezhetnek.  Ilyen  igazolványt  az  kaphat,  aki  vagy
megkapta az első oltását,  vagy átesett  a  COVID fertőzésen.  Sajnálatos módon azonban vannak
olyan polgártársaink, akik nincsennek oltható állapotban. Én magam is ismerek olyan embert, aki a
vizsgálatok szerint az immunstátusza alapján nem oltható, mert betegsége miatt immunválasz nem
várható, ellenanyag-képzés nem várható. Miközben én megértem, hogy az ilyen szakvéleménnyel
rendelkezők is szeretnének oltást kapni, szeretnének védettek lenni, ezt követően pedig szeretnének
védettségi  igazolványt  kapni,  de  egészségi  állapotuk  miatt  erre  most  nincs  lehetőségük.  Egyik
érintett polgártársunk a koronavirus@1818.hu e-mail címre elküldött érdeklődésére azt a választ
kapta, hogy az általam az előzőekben felvázolt esetekre nincs szabályozás, ezért nem tudnak neki
érdemi választ adni arra, hogy vele mi lesz a jövőben. Ezt követően fordult hozzám, és megfelelő
információk  hiányában  ezt  a  kérdést  továbbítom  most  önnek,  mint  az  egészségügyért  felelős
miniszternek. 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az előzőek alapján az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

- Hogyan tudják igénybe venni a jelenleg csak védettségi igazolvánnyal elérhető szolgáltatásokat
azok,  akik  betegségük  okán  nem  oltható  státuszban  vannak,  így  védettségi  igazolványt  sem
kaphatnak, amennyiben nem estek még át a fertőzésen? 

Várom megtisztelő válaszát!



Üdvözlettel, 

dr. Szabó Szabolcs

független országgyűlési képviselő

Budapest, 2021. május 27.
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